1.發展項目,尚悅的資料

INFORMATION ON THE DEVELOPMENT, THE REACH

街道名稱及門牌號碼 : 十八鄉路11號

樓層總數及樓層號數 : 住宅共12座(不設第4座)

第1、2、3、5、6、7、8、9、10、12及13座,每幢25層,包括地下、24層住宅樓層(1樓至28樓)*,但不包括天台。 第11座,每幢25層,包括地下、1樓住客會所、23層住宅樓

層(2樓至28樓),但不包括天台。

被略去的樓層號數 : 各座不設4、13、14及24樓

庇護層 : 不適用

備註:*第3座之1樓,部份設計為住客會所。

Street name and number : No. 11 Shap Pat Heung Road

Number of storeys : There are totally 12 towers (Tower 4 is omitted)

and floor numbering 25 storeys in each tower (including G/F, 24 residential storeys from 1/F to 28/F* but excluding the roof) for Towers 1, 2, 3,

5, 6, 7, 8, 9, 10, 12 and 13.

25 storeys (including G/F, clubhouse on 1/F, 23 residential storeys from 2/F to 28/F but excluding the roof) for Tower 11.

Omitted floor numbers : 4/F, 13/F, 14/F and 24/F are omitted on each tower

Refuge floors : Not applicable

Note: *Part of the storey on 1/F for Tower 3 is designed as clubhouse.